



Mediation met son expertise au service d'un vaste projet éolien

L'agence de communication se fait le relai d'une initiative prometteuse : dès 2017, Weiler, au nord du Luxembourg, accueillera le parc éolien le plus performant du pays, OekoStroum Weiler, qui produira de l'électricité pour 13 000 ménages grâce à ses sept éoliennes. En 2020, ce parc devrait fournir 20% de l'énergie éolienne et 0,8% des énergies renouvelables du Luxembourg.

Mediation uses its expertise to provide for a vast aeolian project

The communication agency is charging itself with a promising initiative: by 2017, Weiler, in the north of Luxembourg, will shelter the most efficient aeolian park in the country. OekoStroum Weiler will produce electricity for over 13,000 families thanks to its seven wind turbines. In 2020, this park will provide 20% of the aeolian energy and 0.8% of renewable energies of Luxembourg.